
 

 

TURNHOUTSE SPORTRAAD 
 
Verslag Raad van Bestuur – 2 juni 2022 
 
Aanwezig: Leo De Houwer, Erik Smeets, Wilfried Sylverans, Laure Aerts, Ludo Van de Veken, Kathleen 
Hermans, Jan Van Otten, Johan Gorremans, Guy Van der Stuyft  
 
Verontschuldigd: Paul Embrechts, Geert Van Autenboer 
 
Agendapunten 

1. Voorstelling ponyhoeve Turnhout vzw 
Diane Kooremenans geeft toelichting bij de werking van de ponyhoeve Turnhout vzw. Op deze site 
wordt er al meer dan 35 jaar paard en pony gereden. De club telt 160 recreatieve leden, slechts enkele 
wedstrijdleden (en deze zijn aangesloten bij LRV Merksplas). Van deze leden zijn er een 40-tal G-
sporters. Alle leden kunnen wekelijks komen rijden. De leden betalen 25 à 35 euro lidgeld voor hun 
aansluiting bij de federatie, daarnaast betalen de leden 10 euro per les. Dit is een bewuste keuze om de 
kostprijs laag te houden. Er wordt vooropgesteld dat alle trainers gediplomeerd zijn.  
 
Op deze site staan er 84 paarden en pony’s; 35 eigendom vanuit de vereniging en 49 pensioenpaarden. 
Het aanbod lessen is steeds gemengd: zowel beginnelingen met ervaren paarden, zowel jongeren als 
volwassenen, zowel ruiters met en zonder beperking. Mensen die een eigen paard of pony hebben, 
kunnen ook meerijden met de groepslessen. Tijdens deze lessen ligt de focus op stappen en draven. De 
visie vanuit de vereniging is dat de band tussen ruiter en paard eerst sterk moet zijn vooraleer verder te 
gaan in de paardensport.  
 
Daarnaast is er ook de visie om paardensport aan te bieden voor kansengroepen. Er is een G-
sportaanbod zowel om paard te rijden, maar ook om de paarden te verzorgen.  
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De coronaperiode was zeer zwaar voor de ponyhoeve; naast de verenigingswerking lag ook het verblijf 
alsook de andere activiteiten stil. Ondanks dat er niet gereden mocht worden, moesten die pony’s en 
paarden wel verzorgd worden.  
 
De ponyhoeve Turnhout stapt bewust niet mee in UiTPAS. De kostprijs voor de verzorging van een 
pony/paard kan nu eenmaal niet gereduceerd worden en de club kan dan ook niet de 40% solidaire 
bijdrage op zich nemen. 
 
Het voorbestaan van de Ponyhoeve is in gevaar door de toekomstige milieu-eisen. Hopelijk kan de 
Ponyhoeve blijven bestaan met zijn uitstekende werking. 
 
De TSR willen de Ponyhoeve hartelijk bedanken voor het goede ontvangst. 
 

2. Goedkeuring verslag TSR 10 maart 2022 
 
Het verslag wordt goedgekeurd. 
 

3. Toekomst Turnhoutse Sportraad 
 
Uit vorig verslag (10/3/2022) 
Hoe ziet de Sportraad zijn/haar eigen toekomst?  

- Er wordt afgesproken dat iedereen voor zichzelf nadenkt tegen volgende TSR vergadering over 
de vraag: “Wat zijn de kerntaken van de sportraad en hoe willen we dit bereiken?” 

Resultaat 
Na een gevraagde voorbereiding om na te denken over de werking en kerntaken werd via een 
tafelronde, bij de aanwezige leden gevraagd om terugkoppeling te geven. 
Met grote consensus werden onderstaande kerntaken vooropgesteld: 

1. Pro-actief advies verlenen 
a. Voor alle sportgerelateerde dossier. Dit in een vroeg stadium zodat er voldoende tijd is 

voor overleg en studiewerk. Extra draagkracht creëren voor lopende en toekomstige 
sportdossiers voor het Turnhoutsbestuur. 

b. Subsidiering van sportclubs. Op basis van de geldende subsidiesreglementen. 
c. Evaluatie en bijsturing van subsidiereglementen. Rekeninghoudend met veranderende 

doelgroepen en doelstellingen. 
2. Pro-actief clubs opvolgen om tijdig problemen kenbaar te maken. 

a. Bruggehoofd zijn tussen clubs en Stedelijk bestuur. 
3. Evaluatie en opvolging van het Stedelijk meerjaren plan, deel sport 

Opmerking 
- Er zijn regelmatig clubcontacten tussen de Sportdienst en de sportclubs die niet teruggekoppeld 

worden aan de TSR. Om te kunnen opvolgen wat er in de clubs leeft is terugkoppeling nodig.  
Afspraak 

- De sportraad werkt een actieplan uit om in de toekomst zijn kerntaken beter uit te voeren. 
- De Sportdienst informeert de TSR leden als er uitnodigingen zijn voor clubbezoeken  
- De Sportdienst maakt een oplijsting van alle clubvragen die er binnen komen 

Bijkomende informatie 
- Er is 11 weken een stagiair (3e bachelor sport- en cultuurmanagement) op de Sportdienst. Brett 

heeft een bachelor proef opgemaakt over de huidige, maar ook over de – mogelijke – 
toekomstige werking van de sportraad. Er is een interview geweest met Leo alsook Laure heeft 
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de online enquête ingevuld. Het resultaat kan – indien gewenst met de TSR leden gedeeld 
worden. 

Extra vraag 
- De namen van de TSR leden werden door de GR vastgelegd, dus is niet meer up to date. 

Mogen we een aangepaste lijst met namen + vertegenwoordiging (geen andere 
persoonsgegevens) op de stedelijke website plaatsen? Is dit oke voor de aanwezige TSR 
leden?  

o Akkoord van de aanwezige TSR leden 

4. Vraag tot advies  
a. Jaarverslag en jaarrekening 2021 Sportregio Noorderkempen ILV – 

kennisname (geen advies nodig) 
Zowel het jaarverslag als de jaarrekening 2021 van de Sportregio Noorderkempen werden met de 
uitnodiging verstuurd aan de TSR leden.   
 
Werkingsverslag 2021 

- 2021 was het voorbereidende jaar van de 2 projecten. Er is achter de schermen hard gewerkt 
om de projecten voor te bereiden, maar de effectieve uitrol (alsook de effectieve kosten) komt 
pas in 2022. In april 2022 werden beide projecten dan ook voorgesteld aan de pers: 
https://www.nieuwsblad.be/cnt/dmf20220421_97250138  

- Vanuit de AV SRNK waren er alvast geen opmerkingen op dit verslag 
 
Financieel verslag 2021 

- De jaarrekening is wederom (zeer) positief omdat beide projecten (masterplan + 
sportclubondersteuning) in 2021 nog in de opstartfase zaten.  

- Vanuit de AV SRNK werd het financieel verslag goedgekeurd 

5. Stand van zaken lopende dossiers 
a. Relancefonds – stand van zaken en wat is er nieuw 

Algemeen  
- Vanuit Sport zijn volgende budgetten uitgegeven/begroot: 

o 2020: EURO 85.431,24 
o 2021: EURO 223.710,70  
o 2022: EURO 86.078,41 (+ EURO 8.000 sportkampen zomer komt er nog bij) 
o Totaal: EURO 395.220,35 

- De meeste budgetten zijn dus uitgegeven, maar wat is er nog gepland in 2022 
o +50% werkingsmiddelen  

§ Werkwijze: 50% werd in juni al uitbetaald, het bedrag werd gebaseerd op vorige 
werkingssubsidies. In het najaar worden de nieuwe werkingssubsidies 2021-
2022 bepaald en komt er een automatische correctie omdat het reglement zegt 
dat de 50% verhoging bepaald moet zijn op de werkingssubsidie 2021-2022. 

o Publieksinitiatieven 
o Tegemoetkomingen UiTPAS 
o Sportkampen zomer (= nieuw à maar 3 €/kind, geen vervoer of infrastructuurkosten) – 

onder voorbehoud goedkeuring GR eind juni 
 

b. Sportkampioenenviering 2021 - evaluatie 
Evaluatie vanuit de Sportdienst zelf (input Charlotte) 
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- Ondanks moeilijk competitiejaar toch +- 75 kampioenen en 5 mooie sportlaureaten  
- Nieuwe locatie (Warande) zorgde voor een groter spektakel/showgehalte  
- Aansluitende receptie in de Warande zelf (door cateraar) was zeer verzorgd – Budgetgewijs is 

dit wel een zeer grote kost  
- Prachtig eerbetoon aan Jan Geivers. Een beeldje met de vermelding “Jan Geivers Oprichter 

Technico VZW” – alsook een prachtig gedicht gebracht door de stadsdichter.  
- Nieuw vanaf dit jaar: jubilerende verenigingen. We zullen deze mee opnemen in de viering. In 

2021 vierde Tuac zijn jubilee. Voor komende viering hebben we normaal gesproken ook reeds 2 
jubilerende verenigingen (Lenig & Gezwind) en Hand-in-Hand.  

Evaluatie vanuit de TSR leden 
- Het was in orde, maar het kan nog beter. Er waren nog schoonheidsfoutjes. 
- Idee om ‘visuele afleiding’ te zien wanneer het podium op en af gebouwd wordt. 
 

c. Sportbeurs – vooruitblik 
Stand van zaken (input Charlotte) 

- 31 clubs ingeschreven – mooi verdeling sporttakken. Jammer genoeg ontbreken de grote 
clubs/sporten (zoals voetbal, basketbal,…).  

- Deze editie wordt een mooi verbonden geheel samen met de eilandterrassen.  
- Eerste aanzet voor promo materialen is al gemaakt. En wordt verder afgewerkt tegen eind juni.  
- Volgend overleg midden juni = infomoment voor alle deelnemende clubs op dinsdag 14 juni. 

Doel van de vergadering: toelichten verloop sportbeurs en de afspraken.  
- Nieuw voor deze editie  

o Feedback bevragen bij de bezoekers. Door middel van korte enquête die afgenomen 
wordt door vrijwilligers van de TSR  

o Geen podium voor demo’s. Clubs zullen deze aan hun eigen stand uitvoeren.  
o We willen graag ook een beetje aandacht vestigen op rookvrije omgeving. Door middel 

van signalisatie/promomaterialen en misschien een infostandje. 
 
TSR leden uit de werkgroep aan het woord  

- Er is wel het idee om de sportbeurs te evalueren om het doel te herbekijken want enkele grote 
clubs nemen niet deel.  

6. Terugkoppeling werkgroepen en afvaardigingen 
a. Werkgroep Algemene Vergadering & sportcafés 

AV naar najaar – voorstel donderdag 13 oktober 
Nog 1 sportcafé over G-sport eind juni (uitnodiging is al vertrokken) 

b. Werkgroep erkenningen en subsidies 

Al 2 aanvragen binnen ADSM: KFCT (tractor/meststoffenstrooier) en circusschool Locorotondo 
(circusfietsen en masten). Principieel oke. 
Er is ook 1 aanvraag binnen TAS van KFCT voor schilderwerken in het stadion. Dit kan principieel niet.  
 
Daarnaast wil de werkgroep het reglement ADSM aanpassen in kader van de aankoop van 
hardware/software. Het voorstel is hier om in het aanvraagformulier van de werkingssubsidies 
informatief enkele vragen op te nemen om te weten te komen of dit leeft binnen de verenigingen. Daarna 
kan de werkgroep dan beslissen of het enerzijds op te nemen in het reglement en anderzijds hoe we 
deze aanpassing willen doen. Voorstel is om het reglement aan te passen richting 2023. 
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c. Sportregio Noorderkempen – AV 21/4/2022 en sportradentreffen 

AV 21/4/2022 
- Vanuit de TSR was Geert hier aanwezig  
- De 2 grote projecten (masterplan + sportclubondersteuning) werden hier voorgesteld 
- Het verslag van deze AV zal toegevoegd worden aan dit verslag 

Sportradentreffen 
- Leuk en goed georganiseerd 
- Er werd gevraagd om het sportradentreffen naar Turnhout te halen volgend jaar 

 Workshop ikv opmaak ‘regionaal masterplan voor bovenlokale sportinfrastructuur’ 
- is gepland op dinsdag 14 juni, van 19 tot 22 uur in Thomas More.  
- Doel = mensen met een bovenlokale blik samen aan tafel brengen om informatie te bekomen om zo een 

visie op te maken rond bovenlokale sportinfrastructuur. Tot op heden zijn enkel de schepenen van sport 
alsook de sportfunctionarissen bevraagd. Vanuit de SRNK vinden we het ook belangrijk om de mening van 
de ‘belanghebbenden’ te raadplegen. Onder de belanghebbenden verstaan we afgevaardigden van 
sportclubs, maar ook sportraadleden en professionele partners.  

- Welke TSR leden willen hier aan deelnemen?  
o Kathleen, Guy en Paul 
o Laure bezorgt hen de uitnodiging 

7. Loopproject voor jongeren secundair onderwijs 27/10/2022 (organisatie Thomas 
More) 

Inhoud van het evenement. 
- Thomas More organiseert een loopevenement waarbij studenten van het 6e middelbaar vanuit 

heel Vlaanderen uitgenodigd worden om in Turnhout 3, 5 of 10km te komen lopen op 
27/10/2022. Aangezien een ‘lange afstandsloop’ in de eindtermen staat, wil Thomas More alle 
laatste jaarsstudenten naar Turnhout halen om deze looptest hier af te leggen. 

- Er is reeds contact geweest met zowel de Sportdienst als de dienst evenementen.  
o Vanuit de Sportdienst is Thomas More doorverwezen naar de subsidiereglementen 

‘stimuleringsfonds’ en ‘publieksinitiatieven relance’.  
o Vanuit de dienst evenementen wordt er mee gekeken naar een haalbaar parcours 

 
Het parcours is tot op heden nog niet goedgekeurd. Vandaar het voorstel om dit agendapunt volgende 
keer opnieuw te bespreken. Het lijkt er onwaarschijnlijk dat dit parcour praktisch mogelijk is. 
 
Opmerking vanuit de TSR:  5 euro/leerling is erg hoog. 

8. Schepenkwartier 
a. EIGEN INFRASTRUCTUUR  

- Nieuw sportcomplex 
o Adviesvraag bij personeel en gebruikers werd reeds aangekondigd, maar zal effectief 

doorgaan op respectievelijk 13 en 14 juni 
§ ook de TSR leden werden/worden hiervoor uitgenodigd 

- Sporthal stadspark 
o Turnhout heeft zich geëngageerd voor ‘generatie rookvrij’. De sporthal stadspark zit hier 

in een pilootproject en zal vanaf 1 juni volledig rookvrij zijn. Concreet betekent dit dat je 
niet vlak voor de voordeur mag roken, dus niet in het mogelijke zicht van kinderen.  

o Jaarreservaties: gebruikersvergadering is doorgegaan op 19/5/2022. De jaarkalender is 
quasi definitief. 

- Sporthoeve 
o Voorbereidende werken voor de uitbreiding van het kleedkamergebouw (6 extra 

kleedkamers) zijn gestart. De effectieve plaatsing van de kleedkamers zal gebeuren 
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vandaag en morgen. Daarna wordt de gevel afgewerkt en de nodige installaties 
aangesloten. Dus vanaf het nieuwe voetbalseizoen zal deze infrastructuur operationeel 
zijn. 

o Bijkomend zullen er waterfonteintjes geplaatst worden in zowel de sporthoeve als in het 
stadion 

- Nieuw basketbal en voetbalpleintje in het stadspark 
o Realisatie is gepland nog voor de zomervakantie  
o Openingsmoment wordt bekeken  

b. ANDERE INFRASTRUCTUUR  

- Contract VVW ifv clubgebouw mellevijver 
o Akkoord van VVW is er; contract is goedgekeurd op de GR van 24/5/2022 

- Waterheide: er is weer een vernietiging aangevraagd van het RUP met tot gevolg dat de Raad 
van State opnieuw een uitspraak moet doen. Men rekent hiervoor een jaar en dat zou december 
2022 zijn. Er is dan ook een gesprek met WSS geweest om te zeggen dat wanneer de komende 
uitspraak in december positief zou zijn, de stad klaar is om te starten met de aanleg van de 
velden na het sportseizoen (dus mei 2023). 

- Zwembad stadspark 
o Vanuit de stad Turnhout wordt er een PV van ingebrekestelling verstuurd aan Optisport.  
o Er zijn verschillende klachten van burgers alsook van verenigingen ontvangen. Deze 

zullen allemaal beantwoord worden.   

c. EVENEMENTEN  

- Afgelopen evenementen 
o BK Darts (sporthal stadspark) was een succes. Er waren 1.300 deelnemers en quasi 

alle logies in Turnhout waren volzet. Er wordt bekeken om deze organisatie ook in 2023 
te herhalen.  

- Komende evenementen 
o Vrijdag 3 juni: Stadsparkfeestenloop 

§ Iedereen is zeer welkom! 

9. Clubcontacten, lopende dossiers, vragen en klachten 
Sommige clubcontacten zijn opgenomen in het schepenkwartier.  

- HIH heeft een gesprek gevraagd met de Sportdienst en de schepen. Ze wensen hun interesse 
kenbaar te maken bij het stadsbestuur om op termijn een eigen locatie te hebben. Dus dit was 
geen vraag op korte termijn, maar HIH wou vooral zich laten horen.  

- Boxing Team Turnhout vreest dat ze van locatie moeten veranderen omdat de huurprijzen in de 
technico sporthal omhoog zouden gaan. Kathleen licht toe hoe dit gelopen is.  

- 100 jarig bestaan fietsclub Katena Turnhout in 2023. Ze wensen van alle activiteiten op te 
zetten.  

10. Varia, meldingen en rondvraag 
- De overige vrijwilligersbonnen mogen bij de ‘leden uit dienst’ thuis bezorgd worden 
- Laure neemt deze zomer ouderschapsverlof en zal afwezig zijn van maandag 18/7 tem vr 26/8 

 

 
Volgende vergadering: 8 september 2022 
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- Voorstel locatie: nog te bepalen 
- Agendapunten: tussentijdse evaluatie actieplannen sport in SMJP  


